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Zápis z jednání Finančního výboru ZHMP konaného 22. 10. 2012  
 
 
Přítomni: dle prezenční listiny: přítomno 9 z 9 členů výboru a tajemník výboru.  
 
Omluveni:  
 
Hosté:  doc. MUDr. B. Svoboda, CSc. – primátor  hl.  m.  Prahy, Ing. J. Beránek- OMI 
MHMP, Ing. J. Stachová - DPC MHMP, Ing. P. Paneš, Ph.D.  – vedoucí odd. PRM MHMP, 
zástupci sdělovacích prostředků a veřejnost. 
 
Zahájení:    14.15 hod. 
Ukončení:  15.20 hod. 
 
Výbor je usnášeníschopný. 
 
Jednání řídil: předseda FV ZHMP Jiří Vávra 
 
Úvod 
 
Předseda FV ZHMP Jiří Vávra přivítal přítomné a konstatoval, že  FV ZHMP je 
usnášeníschopný. Na úvod přednesl program a vyzval přítomné k připomínkám a doplnění k 
programu jednání FV ZHMP. 
Vzhledem k tomu, že nebyly žádné připomínky, dal hlasovat o programu jednání. 
 
Hlasování č. 1: 9 pro, 0 proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 
Ověřovatelem zápisu byl stanoven Bc. O. Pecha 
 
I. Schválení zápisu z minulého jednání FV ZHMP  
 
Předseda FV ZHMP Jiří Vávra přistoupil k prvnímu bodu jednání a vyzval přítomné 
k připomínkám a doplnění k zápisu z minulého jednání. Přihlásil se JUDr. P. Hulinský, 
Ph.D. s tím, že při posledním jednání byl nepřítomen a proto se hlasování k tomuto bodu 
zdrží. 
 
Vzhledem k tomu, že byl tento bod bez připomínek, dal hlasovat o schválení zápisu 
z minulého jednání FV ZHMP. 
 
Hlasování č. 2: 8 pro, 0 proti, zdržel hlasování 1 – návrh byl přijat 
 
II. Příprava rozpočtu vlastního HMP na rok 2013 
 
Předseda FV ZHMP Jiří Vávra uvedl bod a předal slovo  doc. MUDr. B. Svobodovi, CSc. 
– primátorovi hl. m. Prahy. Ten v úvodním slově shrnul stav přípravy rozpočtu hl. m. Prahy 
na rok 2013 a předal slovo Ing. Z. Javornické zástupkyni ředitele Magistrátu pro sekci 
finanční a správy majetku. Ta představila přítomným rozdané materiály a podrobně 
seznámila přítomné členy FV ZHMP se stavem přípravy rozpočtu hl. m. Prahy na rok 2013. 
Ve svém vystoupení zdůraznila fakta, se kterými se musí hl. m. Praha vypořádat při sestavení 
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návrhu rozpočtu na rok 2013. Vývoj plnění daňových příjmů k 30. 9.2012 ukázal zásadní 
propad daňových příjmů, a to zejména u DPH. 
Dále Ing. Z. Javornická zástupkyně ředitele Magistrátu pro sekci finanční a správy 
majetku hovořila o tom, že z důvodu očekávaných propadů na straně příjmů je nutné snižovat  
plánované výdaje, a to jak u běžných výdajů, tak u výdajů kapitálových.  
 
Předseda FV ZHMP Jiří Vávra poděkoval za úvod a otevřel diskuzi. Do diskuze se přihlásil 
Bc. O. Pecha, Ing. Z. Javornická, JUDr. P. Hulinský Ph.D., předseda FV ZHMP Jiří 
Vávra, doc. MUDr. B. Svoboda, CSc. – primátor  hl.  m.  Prahy, Ing. J. Stachová, Ing. J. 
Pařízek. V diskuzi bylo probíráno několik témat. Zejména se řešila oblast příjmů. Dále byly 
položeny otázky k procedurálnímu postupu při tvorbě návrhu rozpočtu na rok 2013 a zejména 
termín pro předložení finální podoby materiálu ZHMP. Byly také diskutovány závazky DP hl. 
m. Prahy, a. s. z hlediska dopadu na návrh rozpočtu hl. m Prahy na rok 2013. V další části 
diskuze byla probírána dluhová služba hl. m. Prahy. Byl také probírán příspěvek na výkon 
statní správy, který hl. m. Praha dostává a který nepokrývá skutečné náklady na výkon státní 
správy v hl. m. Praze. V závěrečné části pak byla prezentována politická stanoviska k 
probíraným tématům. 
 
Po ukončení diskuze předseda FV ZHMP Jiří Vávra  přistoupil k hlasování o usnesení:  
 
 
1. FV ZHMP doporučuje vedení HMP aby opětovně zaslalo vládě České republiky, tedy 

ministerstvu financí zásadní nesouhlas se způsobem financování státní správy 

prostřednictvím obcí a krajů, kdy státem uvolněný příspěvek nekryje celkové náklady 

spojené s výkonem státní správy, což v případě hl. m. Prahy znamená, že rozpočet 

centrální i rozpočty městských částí hl. m. Prahy se podílejí na celkových nákladech 

spojených s výkonem státní správy cca. z jedné třetiny. 

 
Hlasování č. 3: 9 pro, 0 proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 

 
 
2. FV ZHMP bere na vědomí zprávu o přípravě rozpočtu hl. m. Prahy na rok 2013. 

 
 
III. Tisk R 07982 – k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního HMP a k rozdělení 
finančních prostředků obdržených jako odvod z loterií  za 1. a 2. čtvrtletí 2012 
 
Předseda FV ZHMP Jiří Vávra uvedl bod a předal slovo doc. MUDr. B. Svobodovi, CSc. 
– primátorovi hl. m. Prahy, který seznámil přítomné s materiálem na rozdělení prostředků 
pro MČ hl. m. Prahy.  
 
Po ukončení úvodního slova otevřel předseda FV ZHMP Jiří Vávra diskuzi do které se 
přihlásili JUDr. P. Hulinský Ph.D., Ing. M Kousalíková,  doc. MUDr. B. Svoboda, CSc. – 
primátor hl. m. Prahy, A. Vlásenková, předseda FV ZHMP Jiří Vávra, Ing. J. Pařízek, 
Ing. M Štěpán. 
V diskuzi byla podrobně probírána zejména problematika financování sportu z pohledu jak 
MČ hl. m. Prahy, tak z pohledu orgánů hl. m. Prahy. Bylo konstatováno, že po výpadku 
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zdroje finančních prostředků ze strany zkrachovalé Sazky a.s. musí hl. m. Praha tuto situaci 
řešit. Současně však nelze říci jak velký tento propad je, protože z povahy předchozího 
financování ze strany Sazky a.s. není možné zjistit přesnou částku vynaloženou touto cestou 
na sport v hl. m. Praze. Byly diskutovány možnosti nového financování sportu na území hl. 
m. Prahy. Krátce byla také probírána míra zadlužení hl. m. Prahy a dopad na financování 
sportu v hl. m. Praze. 
 
Po ukončení diskuze předseda FV ZHMP Jiří Vávra přistoupil k hlasování o usnesení:  
 
3. FV ZHMP doporučuje ZHMP schválit rozdělení finančních prostředků obdržených 

jako odvod z loterií za 1. a 2. čtvrtletí roku 2012 v předloženém znění.  

Hlasování č. 4:  6 pro, 0 proti, zdržel hlasování 3 – návrh byl přijat 
 
 
IV.  Tisk 07848  k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního HMP na rok 2012 v kap. 02 a 
kap. 08 
 
Předseda FV ZHMP Jiří Vávra uvedl bod a předal slovo doc. MUDr. B. Svobodovi, CSc. 
– primátorovi hl. m. Prahy, který seznámil s předloženým materiálem, stručně shrnul 
základní data a odkázal přítomné na přiloženou důvodovou zprávu.  
 
Předseda FV ZHMP Jiří Vávra, poděkoval za úvod a otevřel diskuzi, do které se nikdo 
nepřihlásil a proto přistoupil okamžitě k hlasování o usnesení. 
 
 
4.   FV ZHMP doporučuje ZHMP schválit úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 

2012 v kap. 02 a v kap. 08 v předloženém znění. 

Hlasování č. 5: 7 pro, 0 proti, zdržel hlasování 2 – návrh byl přijat 

 
V. Tisk 07862 k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního HMP na rok 2012 v kap. 03 a 08  
  
Předseda FV ZHMP Jiří Vávra uvedl bod a předal slovo doc. MUDr. B. Svobodovi, CSc. 
– primátorovi hl. m. Prahy. Ten seznámil přítomné s obsahem projednávaného materiálu a 
sdělil důvody pro jeho předložení. Zejména pak skutečnost, že SFDI se i přes mnohá jednání 
odmítl dále účastnit spolufinancování staveb "Vysočanská radiála" a "Liberecká", které svým 
charakterem nahrazují dosud nevybudované části vnějšího pražského okruhu. Doc. MUDr. B. 
Svoboda, CSc. – primátor hl. m. Prahy dále informoval o průběhu stavby komplexu 
"Blanka" a o důvodu pro navýšení rozpočtu na tuto akci ještě v roce 2012. 
 
Předseda FV ZHMP Jiří Vávra poděkoval za úvod a otevřel diskuzi. Do diskuze se přihlásil 
JUDr. P. Hulinský Ph.D. a doc. MUDr. B. Svoboda, CSc. – primátor hl. m. Prahy. V 
diskuzi byla prezentována stanoviska k předloženému tisku a také k současnému přístupu  k 
informacím ze strany opozice. 
 
 
Po ukončení diskuze předseda FV ZHMP Jiří Vávra  přistoupil k hlasování o usnesení:  
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5.   FV ZHMP doporučuje ZHMP schválit úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 

2012 v kap. 03 a v kap. 08 v předloženém znění. 

Hlasování č. 6: 7 pro, 2proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 

 

VI. Plán činnosti FV ZHMP na 2. pololetí 2013 
 
Předseda FV ZHMP Jiří Vávra, informoval členy FV ZHMP o plánu činností na 2. pololetí 
2013 a stručně představil témata, která budou probírána do konce roku 2013 s tím, že plán 
bude rozeslán.  
 
 
VII. Různé 
 
Předseda FV ZHMP Jiří Vávra otevřel poslední bod do kterého se nikdo nepřihlásil, proto 
poděkoval všem přítomným za účast na jednání a ukončil FV ZHMP. 

 
 
 
 
 

Jiří Vávra 
 předseda FV ZHMP 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsal: Ing. M. Bernášek - ROZ MHMP 
Odsouhlasila: Ing. Z. Javornická - ROZ MHMP 
 
Ověřil: Bc. O. Pecha 




